

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 1 verksamhetsåret 2015/16

Datum: 2015-08-25
Tid: Kl. 13.00 – 16.00
Plats: [Studenternas hus]
Kallade: Göta studentkårs styrelse
Närvarande: Peter Wejmo*
Lina Olofsson*
Ebba jacobsson*
Emelie Alette*
Karin Bylund*
John Edström*
Jonatan Norman*
Karolina Lioliou

* = Röstberättigad

| § | Ärende | Beslut/åtgärd |
|----------|---|--|
| 1 | Preliminärer | |
| 1.1 | Mötets öppnande och behöriga utlysande | Styrelsen beslutar att anse mötet behörigen utlyst |
| 1.2 | Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare | Styrelsen beslutar att utse till mötesordförande: mötessekreterare: protokolljusterare: |
| 1.3 | Godkännande av föredragningslistan | Styrelsen beslutar att godkänna föredragningslistan |
| 1.4 | Adjungeringar | Styrelsen beslutar att hålla [öppet/slutet] möte |
| 1.5 | Föregående mötesprotokoll | att lägga protokollet till handlingarna |
| 1.6 | Sluttid idag | Styrelsen beslutar att sikta på klockan[xx.xx] som sluttid. |
| 2 | Anmälningar | |
| 2.1 | Presidierapport | Styrelsen beslutar |

Styrelsemötesprotokoll

| | | |
|-----|---|--|
| | | att lägga den muntliga rapporten till handlingarna |
| 2.2 | Per capsulam beslut angående arvodering för Emma Hällbacka Ja: 7 Nej: 0 Blank:0 | Styrelsen beslutar att lägga rapporten till handlingarna |
| 2.3 | Per capsulam beslut angående redaktionell ändring i protokollet Ja:7 Nej:0 Blank:0 | Styrelsen beslutar att lägga rapporten till handlingarna |
| 2.4 | Övriga rapporter | |

| | | |
|----------|-------------------|--|
| 3 | Valärenden | |
| 3.1 | Inga val ärenden | |

| | | |
|----------|-----------------------|--|
| 4 | Beslutsärenden | |
| 4.1 | Inga beslutsärenden | |

| | | |
|----------|---------------------------|--|
| 5 | Diskussionsärenden | |
| 5.1 | Vad vill vi med GFS? | Styrelsen beslutar att på nästa styrelsemöte ta ett beslut på vem som är representant på GFS. |
| 5.2 | Vad vill vi med GUS? | Styrelsen beslutar att Lina Olofsson sitter på GUS och att på utbildningsrådet kommer att välja vilka andra representanter som ska ingå i Götas delegation |
| 5.3 | Affischering på Monaden? | Styrelsen beslutar att Thor Salehi själv sätter upp affischer tills vi löser detta på ett bättre sätt, men det får nästa år ta ställning till. |

| | | |
|----------|----------------------|--|
| 6 | Övriga frågor | |
| 6.1 | Inga | |

Styrelsemötesprotokoll

7 Mötets avslutande

7.1 Mötesutvärdering

7.2 Mötets avslutande

Mötesordförande

[Lina Olofsson]

Mötessekreterare

[Peter Wejmo]

Protokolljusterare

[Ebba Jacobsson]

Protokolljusterare

[Jonatan Norman]